
Miestne zastupirtelstvo lWestskej iasti Bratisrava-Lamai

z mim'riadneho.za.sarlftHlillesrneho zastupitel,sr'a
M erstskej iasti Bratisllava -Lamai

28.02.2012:,

Prftomnf: Anna Markor,'li' Ing' Danie,l valentovid cSc., Ing. Gabriela Bizorior,6, Mgr. Mriria Imrichovii.
Hiii"lfii,Jllfiflll;,#,::); 

puuor G;;,"n !1"i",= Radosrav 
-oi"rsar,,, 

paedDr vrgr Fien6ta
zaMrJ: Ing' Peter Stu-rtq rng' vlasrtislava Rychtiirikovii, Mgr. M6ria starkovii, Bc. Mir;iarn iuchtovri
Program:

1' ofvorenie, vol'tra niivrhovej komisie, rf,verovatel,ov zSpisnic,: a zapisovatel\
2. Schv6lenie pro€lramu

3. Vyhliisenie nastripenia nlrhradnfka za.poslanca Nliestneho za.stuprilsl,5pa mestskej dilsti Bratislava_l,amad4. Vol'ba z:istupcu starostu rnestsl:ej dasti Bratisl avali,ama'
5' Stratd'gia doprav'nej poritiky parkovania, Hravn6ho rresl:a SR Bratisravy
6' Nilvrhy na riesenie kriZor,atky na uliciilch Hodonfnska a Vrandor,idova
7. Problematika Sportovej haly Na barine

8' N6vrh na schv6lenie n6jcmnej zmlt)v',r na.ebytold priestory vzd.ravotnom stredisku Lamad * MUDr. EvaPoluchov6

9. Zhver

K bodu I - otvorenie, vol'lba ndvrhovej komisie, overrovatePov zdpisnice a zapisovatel,llyStarosta Ing' sramko otvo'il mimoriar,lne zasadnr-rtie Mie,;t'eh" ;;t"p;;liruu u privitajl pritomnychposlancov a hosti.
Do n{vrhovej komisie navrhor: Mgr. }rt6riu Imrichovri a A*u MarkovfZa (tverovatel'ov: Ing. Gabrielu fliz"onor,'ri a.MVD'. pavla Cech,aZapisovatel'ky: Mgr. MiriaStarkov6 a []c. A4iria_ i*rfrlnaO predloZr:nom niiwhu dal piin starosta hjlasovat,.
Poiet poslancov: 8
za:8 - Anna Markov6, Ing' Dariel \Ialentovid clic., Ing. Gabriela Bizoiov6, I\,{gr. M6ria Imrichol.6,Mgr' Mart'Janyskovii, Mvbr' Pavol cec,h, NIgr. i;g:i.ua'or,ruu (fleksdk, paedDr. Mgr. Reniita ()cilkovriProt i :0
Zdri,al sa:0
Nehlasoval:0

K bodu 2 - Schv:ilenie programu
P6n starosta dal o pre,droZeno.m n6r'rhu programu hlasov't,.
Poiet poslarncov: 8
za: 8 - Anna l\{arkovir, Ing' Dani:1 valentovid cSr:., Ing. (iabriela Bizoriov6, }vlgr. M6ria Imrichol,ti,Mgr' Marta Janyskovd, MVDr. Pavol eec,h, Mgr. Ing. ilia?rr,,u crleks6k, paedDr. llgr. Renrir' ocilko.v6Proti: 0
Zdri.al sa: tD
Nehlasoval:0



K bodu 3 - Vyhildsenie nastripenia ndhradnika za poslanca Miestneho zastupitel,stver mestskej iastiBratislava-Lamai
Starosta informoval, Ze pr65l2nec JlJlllrr. Grom sa vz;dal nrancl6tu poslanca miestneho zar;tupitel,st,,za MCBratislava-Lama'd' Uviedol. Ze kontaktoval predsednidku m.iestne.i uot.un.j komisie a infbrmo,y aI, Lenasledujrica v poradi podl'a 1'5islerll'iov volieb (z;roku 2010) s podtom hiaro,, 602, je .IUDr. JriliaondriSrrv6' ktord uptdzdrreny' rnandiil. poslankyne prijala. Na zaHaie toho poi:iadal p. poslankyi' Mgr.Janyskovri. aby preditala slub poslan,ca. JUDr. oncliisor,a zloLilaz6konom pr:edpisany slub a prevzaltrod p6na starostu: osvedd':nie o zvoleni. Ing. Valentovid pogratuloval JUD;. ondrisovtj apoLiar<lal p.starosttt, aby napisal JU Dr' G'romovjL d'akovny lisri, pretoZii bol vel'kym prinosom pr,3 mestskri dast,Lamad' Starosta odpovedal, rZe list rrid napi5e a vietci poslanci tvtz ti do listu r:n6Zu poclpisat,,Informoval, ze JLIDI' ondrilovd rna zriujem byt' dlenkou Komisie vystervby, rizernneho r<tzvojita regioniilnej politiky, Komisie pre nr:;zluditel'nost'fuLnkcii a R.edakdnej rady dusopisu Larnada n. ztroveitinformoval, Ze JtUDr. ondri5ov6 bude hlasovat' pod ilislcrm 5. Nrivrhovd komisia preiiitala n6vrhuzneserLia, o ktorom dal starosta hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
zaz 9 - Anna Nfarkovd, Ing. traniel \/alentovid CSr;., Ing. Ciabriela Bizoiovii, JUDr. Jrilia ondrisov6,
Mgr' lvl6ria Imrichovii, lvgr. Marta Jan;rskovii, IvlVDr] Pavol iech, tvtg.. t.rg. Radrcsla.v oleks6k,
PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval :0

K bodu 4 - vol'ba ziistupcu starostu mestskej iasti Bratislava-Lamai
Starosta navrhol :za zdstultctt staroslu poslankyrii.r JIJDT. OnclriSovri. Ing. Valerntovid uvierjol, Ze tento
n6vrh podporuie. Mgr. Ing. Olek56k navrhol, ab'y sa. zdstrpcir starostu volil tajne. Uvieclol, Ze funkcia
zastupcuL starosttt.je politicka funkcia a op;ztal sa p. starostu, ,ii mal nejakd d6r,ody na to, Ze nenar,.rhol
niektordlho poslanr;a z klut,u SMER. N{gr. Imrichova uviedla, iie sa priki6na k JIJD;. ondriso'ej, pretoZe
s iou mtrla moZnost'pracovat'uZ v mirLulom volebnom obdobi. Staiosta poLiadtilposlanc,cv ltii.,' aby sa
vyjadrili hlasovanfm' Uviedol, Le na pryom mieste., pokiaf ide o vol'bu zdstupcu starostu je d6r,era.
Vol'ba ziistupcu starostu prebehla tajner. Bolo odoyzdanlfch t hlasovacich listkov.
Poiet poslancov: 9
Z a : 4
Proti:  0
ZdrLal sa:. 0
Nehlaso,ral:5
N6vrh ne:bolprijat'y.

K bodu l5 - Strat6;gia dopravne,li politil<y parkovania Hlavn6ho mesta SR Bratislary
Starosta uviedol, Ze niektord pritrromier:Ll<y k mater.irilu boli precliskutov ane nam.inulom M21. Informoval,
le na zasiadnutf MsZ nebu,le tento b,rtl predmetom rokovania Ing. Valentoviri uviedol. i'e nateriitl by
poslanci MZ nemali podporit' a navrhoI do stanoviska dopl.nit'.uybudovanie zilchytnych parko.r'isk, lltor6
by slriZili vodidom ztnych miest' Mgr. Lng. OlekSzik inforrrLoval , i.e namimoriaclnom zasa6nuti Komisie
financif, podnikatel's\ych aktivit a dopravy' boli prellrat6 nedlostatky tohto merteri6lu. Informova1, Ze
zasadnutia sa zridastnil uj p.Bflora. Lt,,'iedol, Le za vel,ky prclbldm povaZuje tct, Le mestrskym dastiam
pldnujri z'obrat'priimy z v'rhladt:ndho parkovania a irplne absentuje budovanie zitchT4ny,ch parko.iisk.
Navrhol a predital uznesenie k Sltrategiii dopravnej politik,r parkovania. Doclal. Ze trito strategiu treba
prepracorraf. JUDr. OndrL5ovd poZiar.clala, aby bol v u:unesreni zaradeny nosny dopravny syr;t6m
a integrovana doprava. M'y'Dr. iech uvie dol, L<: materiiilu chlfba koncepcia a hlavne vfzia. JlJDr.
Ondri5ovr6 inform,cvala, ie vii'"ia nos;n6h,c dopravndho systdmu bola mesl.skymi pgslancami na



clecemlbrovom NIsZ schv6len6 a pripravf poslanr;om. nejak;f
n6vrh uznesenia. o ktororn dal starosta hlasovat'.
I'oiet poslancol': 9
Za: 9 - Anna Mtarkov6, Ing. Daniel Valentovid CSlc., Ing.
Mgr. lv{6ria Inrrichov6, Mgr. Marta Jany5kov6, ly{VD;
PaedDr. Mgr. Reniita Ocilkovd.
Proti: t0
ZdrLal sa.0
Nehlasoval: 0

ll6tky materiiil. N 6vrhovii korn isia preditala

t3abriela Bizorior'6, JUDr. Jrflia OndriSovdL,
Pavol iech, Mgr. Ing. Racloslav Oltek5ak.

K bodu 6 - NdYrhv na rieSenie kriZovatky na uliciach l{odonfnska a Vranioviiova
starosta informoval, Le \4s2, schvrilillo finandn6 prostrieclky na vypracouu;i; projektu tejro kdzo'atky,l''viedol, Ze na lVtU sa usl<utodtrilo stretnutie s orliorniknri, ktori p."ar"ziii",il,rhy riese.ia. Inforrnoval.,Ze najnovsi niivrtr riesenia. je ndvrh ovlilnej kriZo.ratky, ktorii plni iunkciu kruhovej Lrizor,.atk1,. Mgr. Ing.olek56l'l uviedol, i'e novy niivrh riese,nia kriZovatky povaZuje, za nedostatodny, pripomenul, Ze kruhor,,yobiazd mii ovel'a viac poziliv ako s'eteln6 kriZovatka. I]vie,dol, t;;;;;'y objazd clopra"u.u spomali.zatial' do semafbr by len zvlfiril rizikovost' chodcov. Pripomenul, Le najlepsie by bol,r v1,tladil., autiizruSenitn spoplatenenia dial'nidndho irs;eku od Z6horr;kej Ilystrice po Lamad. ing. valent.vid uvied <>I, Lesrihlasi s argumentmi, ktord predniesol M5;r. Ing. olekiall a navrhol, di by sa 'a vel,kej ovrilnej p,lochenemohli urobit' parkovacie miesta. Starosta odporredall, Le V,riLovatka by ,u tok stala riplne neprehl,adnou.

Ing. Bi:zoiovd poliadala dopl.nil' clcr, Stridie aj to, aby sa prihliadalo na to, Ze choclci nedoclrZujf
bezpednostn6 predpisy a pravidl6 cestnej premd.vky. li-l,or. ondri5ov6 sa priklonila ktomu, Ze chcevediet', rii je lepSia svetelnf kriZovatka, 

{e.bo kruhov'i objazd,a preto srihlasi s uznesenim, ktord na.vrholposlanec Mgr' Ing. oleksrik. Dr'. Mgr. ocitkov6 sa tr*isic, prikltnila k argumentom poslanca Mgr. Ing.oiekS6ka a uviedla, Le ovdJny obiazd,lly mohol sP6sobovat'probldmy pre iutobusy. Starosta informoval,
Ze.vMil Vainory mali mrat'sveielnri lriZc,vatku anakoniec tam urobili kruhovlli objazd,.MVDr. iechuviedol, Ze by si rad_vypoilul odbornd Prip_c,mienl;y a zaujima ,ho, di sa so splo5t.ni- u p.r,oiz"J, ,cv6lu
zvyli pt<:jazdovit rlichlost' cez dany irsek. Starosta uvjedol ,2e .nilrhy poslancor,, by sa mohli uverej;nit" ajdo najblliZsieho l,aLmadana. Niivrhor,'d lromis;ia preiiitala n6l'rh .,r.r.r".riu, o ktorom dal starosta hlasovat,.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Dirniel \/alentovid tJSc., Ing;. Grabriela Bizoiovri, JUDI. Jrilia ondriSovd,
Mgr' Mrrlria Imrichov6' N4gr. IVIarta .lany5kov6, MVDr. Pa.vol iech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k,
PaedDr. Mgr" Ren6ta Ocilkol'ir
Proti: 0
Zdr7alsaz 0
Nehlaso'yal:0

Starosta informoval, Le na mimoriacltrcxn zasadnurtf Komisie financii, podnikatel'skych aktivft a dop,layy
bolo pre<imetom rokovania aj Stanovisko k variantorn, kt,lr6 sa tykajri tunelov6ho obch,ratu (spo-ienie
Galvaniho a l{odoninskei). Uvie,lol, ie komi siazobralana vedomie riesenie vo variante VlZ. Starostra dal
o tomto niivrhu hlasovat'.
Rokovaciu miestnost'opustila Dr. l{1gr. Ocilkovr{, F,oiet poslancov: g
Poiet porslancov: ll
za: 8 - Anna Markovil Ing' Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, JUDr. Jrilia Ondrisovii,
Mgr. Miir:ia Imrich,ov6, Mgr:. Marta Jany5kov6, M\/Dr. Pavol i,ech, Mgr. Ing. Ra,j65l3y Olek56k
Proti: 0
Zdrial sla: 0
Nehlasoval: 0

Starosta p,redradil b,od d. 8



f#ll-t*il;llffi;;ilff# 
ndjornnej zrnlur,ry na netrytove priestory v zdravotnom stredisku

Do rohovacej mriestnosti sa vr6t'a Dr. Mgr. cfc'r<ov6, poiet posrancov: 9Starosta ozrejmil' ze ide o priestor' ktory' cJtal p" l,ri".: iab,rrantke. Informor,.a l, Le ovol,nj; priesrtor mdzinjemt 'f edna koiln|' lekrirka' N6whoi'd r.""iliri" 
-pr.ditala 

niivrh urnesenia, o ktor.m dal starostiahlasovat'.
Poiet poslancov: 9
za: 9 - Anna Markov6' Ing' I)aniel 'v-alentovid 

cSc., Ing. Gabriela Bizoriovii, JUDr. Jrilia ondnisor,.6,
|iil")liru. 

tilffiT6;,,Y;T; Mart. Janvskovii, ravD". Pavol c.o-rurer, rns. Radroslav orek56k,
Proti: 0
Zdrial sa: 0
Nehlasoval: 0

Mgt' Ing' olekiirik informoval , 2e 
.v 

nimci- dopravy. bude na Msz prerokovany nnateriil Nrivrhorganizzicie a vykonov MHD' l{avrh.l, aby s JUDr. oirorisotou isri za p 
'primritorom 

s;pripomiemkamiMC Lar:nad. Starosta navrhol, aby sa nedski,r uskutoenilo stretnutie s p. weiglom.

K bodu 7 - problematika Sporfovej haly Na barine
MVDr. iech odiiii er zo zasidnutia"Nlz, poiet posrarncov: g
Starosta otvoril diskusiu' Ing' Bizorio'rd uviedla, ,e ioiciovala stretnutie s p. I{lb6dkom, lled,Ze vjesenisa stala vec' le r" hale sa nekririlo a'el'a sportovS;c,tr-klubo.,n -rr"to p.Jto .dist,. Informoval a, Le kv1'uZiva'iu haly vsfdasnosti rzraj ne,coctytgza uiporto'e.k]uby rffin'-na,e sportovilt,, Mgr. Ing.oleksrik doplnil' ii'e v ritmci be,neiittx' by kluby -rti trit,, haru vyuLi,uui,. sruoorta odorzzd.l s-iovo p.Hrb6dko'vi' P' Hrbadek uviedr:I, Ze r'1'tvoril klub .A,rgo u ior.y ho podporuje. Inltrrmov al, Lr: d,6chodcoviachodia hrat' ping-pong, a to nad r6mer; dasu, ako je r:vede,ne u r-lurr.-'ooJ al, Leo halu sa roky starda klub Argo nikdy 'eplatil za to, ze l:ralu v'5uzivil,. ," .: nad r6mec Jonoanrtych ho.in v zmr.uve.Informoval ' 2e prevld'zkove ndklady traly su l5 00d c .ooo", do m6ze aj aoto,aorrut,. I).dal, Ze nikdynepovedal' Ze v hale sa nebude kririt'. len irrrformoval Mu, ie sa bude -.r.: kririt,. Uvied'l. Le chcel,aby si klr'rby nasli c:ez zimu iny priestor..prctoze halu t,y b"r;r;zkd;;k;.li:."o.our. ze ak hodirry netruduvyulite' mdZe d()jst' Sportovaf ktokol'vek. Ing. girotl;ua navrhla, ze ai mii p. Hrbdrdek protrldms previidzkou' mohla by sa hala p,r.l.porir:' fo]rnrou dotii.cie. uviedla, ie by bolo vhocln6 zlepsit,konrunikdrciu medzi p' Hrb6dkc,.tt u M(;'L"r-ru;.;;. Nrii o.itt o ua pozruiiu p. Hrbridka o informaciu,di je t'aZkd halu 'vykurit', a di by nerpotreboval nejairi reklamu. p. Hrb6deli odpovecl al, Leje tosocialistickd stavba a musela by' sa urc'bit'kompletna rlu".ura rr;konstruk.iu. rurg,. Ing. ole.ks6k uviedol,I'e re'lne plati p' IIrb6dek mestskej dasti len n.jur.:i"rr : oo9 c rodne. Dodal, ze halu je porrebne dar, nasirsie vyuZitie' Prelital dl' 11. ods. 6 r'zmluve. iruviedol, ze mu ide ozabe4redenie te.jt' zmluvnejpodmienky ' zo zasadnutia MZ 'di5la JlUDr. onclriSovri, poiet poslancov: 7. fitarosta na.vrhol dat, dobudficeho Lantadana informiiciu. Le .ie: mo;Znd si halu prenajat'. p. Hrbacek informol,al , Le halzt jevyu:Zivan6 aj na 5portov6. sit'aZe, ale je tno5ky_qrob,ldm s tJptor,1,*i hrami, pretoZe hala m6 skl6 od vr,rhua2 po zenr' Mgr' Imrichovii poi'iadda p. rtiuaeta odasy, teay uy mohli l,uclia halu vytriivar,. zozasadnutia MZ odjisla Dr. Mgr. ocilk,w6, poiet f*,run.on: 6. poslan ci MZnavrhli zve,rejrit, lepsiemoznosti vyttlitia Sportovej hal'y na 'rr,reb. strrink" vru a. v dasopise Lamadan. o tomt. n'vrhu sahlasovalo.

Poiet poslancov: 6
za: 6 - Ama Markrcv6' Ing' Daniel Valentovid cSic., Ing. rfs66.la Bizoriovd, Ir{gr. Mfuietlrnrichovii,rVgr. Marta Jany5kolrii, Mgr. Ing. Itadosla.v Ol.ekSrik
Proti: 0
ZrJrial sa:. 0
Nehlasoval: 0



Overovatelia zi pisnice :

Ing. Gabriela Bizoriov6
p,rslank yria MZ \IC Bratislava Lama,j

MVDr. Pavol dtech
pcrslaner: MZMC Bratislava Lamaii

Ing. Petr:r Sramko
starosta Ivli Ilratisl avaLama(

Mgr. Gabriela Sedovri
prednostl.a MU Bratisl ava - Lanrad

poslancom a zarnestnancorm MU a ukondil

Kbodu9-Z i , l -e r
Starosta MC Bratislava - Lanrad In1;. Sramko sra pcd,akoval
zasadrrutie mimoriadneho Nriestnehc, z451upitel,r;tvi

, t j

1i1,i,,,1,

Zapisala: lBc. Miriam Cuchtovii


